
Z6pis z jednitni ilensk6 schfize ASDS in
konan6 dne 09. 03. 2025 ve Zlivi u ieskfch Bud6jovic

l) Zahijeni

Jednani :zarhiljllv 10 hodin Prezident ASDS iR, ktery piedal slovo gener6lni sekretiiice. Ta sezndmila

piitomnd s nasleduj icimi podstatnymi informacemi.

Schuzi piedsedfl svolal Prezident ASDS eR prostiednictvim e-mailu ze dne 29. O1.2025.

Po 3. bodu programu (piijeti noriich dlenri) bylo pfitomno 45 dlenri (ndkteii osobnE, nEkteii zastouperu

na zirkladd pln6 moci) z celkov6ho podtu 58 dlenfi a nad r6mec uveden6ho byla piitomna Gener6lni

sekretaika ASDS CR, dlen kontrolni komise a 2 hoste. Pro usn6Benischopnost musela blit piitomna

nadpolovi6ni v6t5ina v5ech, tj. do doby piijeti prozatimniho ilena celkem 29 hlasujicich dlen& a po jeho

piipadnem piijeti 30 hlasujicich dlenfi. Schrize piedsedri byla dle prezentni listiny a vf5e uveden6ho

piehledu poitri usnisenischopnri. Kontrolu listiny piitomnych vdetnd piedloZenfch plnych moci

provedla Gener6lni sekretiiika na z6kladE povEieni Prezidenta ASDS CR. Program schtze byl vSem

piedsedfim zaslin elektronicky prostiednictvim e-mailu dne 29. ol. 2025. Program jednini byl

zveiejndn i na webu iPsc.cz.

Piilohou i. I tohoto zrlpisu je prezendni listina jednr{ni'

Program jedn6ni ilensk6 sch&ze ASIfS eR:

l) Zahhjenr

2) Volba sditaci a n6vrhove komise, volba zapisovatele a ovEiovatehi zapisu

3) piijimani noqich 6len& - iadatel i. 66 QPSC Skala Stdboiice)

4) zprhvaPrezidenta ASDS CR o dinnosti v roce 2024

5) zprixaGeneralniho sekretriie ASDS CR o hospodaieni zarok2024

6\ Zprilvakontrolni komise za rok2024

7) Programy podpory (unioii, poiadatel6, CNROI)

S) Odm6na generalniho sekretaie - Ct. ttt bod tg Stanov (kaidoroini ponrzenl ii zmdna vyie

odmdny)

9) Mistrovstvi svEta PCC + Mini Rifle - iffirmace o pokraiujicich plipravdch

10) Volba Prezidenta ASDS eR
11) Volba dlen& Kontrolni komise

12) Diskuze
13) Usneseni

14\ Ztrd:r

IILASOVAfqf f. t (schvitenf programu jedninq: 4l PRO,0 PROTI, I SE ZDRZEL - v tuto chvili

I piedseda

1

nehlasoval prozatimni dlen a nebyl piitomen s I plnou moci



2) Volba siitacf a nivrhov6 komise, volba zapisovatele a oviiovateli z6pisu

Zadleny sditaci komise byli navrZeni:

1) Lenka Hoiejsi 2) J#i Hakala 3) perr iapka
Za zapisovatele a piedsedajici schrize byla navrZena Genenilni sekretiiika ASDS iR Markdta Samkovii.
Za ovdiovatele zfpisu byli navrZeni:

1) Jifi Bdhal 2) Milo5 Synek

Za n6vrhovou komisi (navrhujici usneseni z jedn6ni) byli navrieni:

1) Ivo wilk 2) Jaroslav Novotnf 3) pavel Svoboda

HLASOVAXI e Z (navrien6 pracovnf komise): 4l PRO, 0 PROTI, I SE ZDRZEL - v tuto chvili
nehlasoval prozatimni dlen a nebyl pfftomen 1 piedseda s 1 plnou moci.

3) Piijimdnf novfch ilenri

Informaci o prozatimnim dlenovi piedsedove obdrZeli spolu s programem jednini dne 29. 01. 2025
prostiednictvim e-mailu. O udEleni statutu dlena zaiitdal pro rok 2025 I klub. Klub dostal moZnost se

piedstavit.

T. N{zev iadatele Jm6no statutdra Ii kont. osoby
66 IPSC Sk6la Stdboiice, z.s. Hynek Sindler

HLASovAxi t.3 (o iadareti L 65): 42 PRo,0 PRorr,0 sE ZDRZELO

Zadatel o dlenstvi byl i6dnE piijat do ASDS iR. podet hlasujicich piedsedfi byl novd stanoven na

43 hlasujicich.

Ddle se po tomto hlasoviini ke schtizi pfipojil piedseda Jiii Serf, kteqi s sebou piivezl plnou moc

k zastupovdni dal5iho piedsedy. PoEet hlasujicich se tak od teto chvile ustalil na poltu 45 hlasuiicich.

4) ZprivaPrezidenta ASDS in o iinnosti asociace v roce 2024 a pl6nu na rok 2025

N6sledoval a zprhvaPrezidenta ASDS iR Martina Novotn6ho o Iinnosti ASDS CR v roce 2024, jejil
obsah vzala dlensk{ schrize na r,6domi. Zprixa bude po uskutednEni schfize zveiejn6na na webu

ipsc.cz. Zikladnimi body zprily bylo pfipravovane Misffovstvi WS PCCIi\{R 2025, informace o

reprezentaci, pfijeti nirodni divize Optics (+ informace o existenci Standard Optics).

5) zprSva Generrilni sekretiiky ASDS dn o hospodaienizarok}O24

N6sledoval a zpriwa Cenenilni sekretr{iky ASDS iR UartOty Samkove o hospodaieni ASDS dR

za rok 2024. Obsah zprbvy vzala ilenskd schtize na v6domi a zprila o hospodaieni je pI'flohou d. 3

tohoto zipisu.
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K hospodaieni se vyjridiil Miroslav Kuchta, kteqi se zeptal, zda dostanou piedsedove piehled

financovini (toho, co ASDS iR zaplatlla jeSt6 v dobE pied v'-ibErem startovneho). Prezident

k uveden6mu sdElil, Ze kompletni piehled obdrZi piedsedov6 po skondeni WS a takteZ uvedl, Ze je

v z6jmu ASDS eR udrZet rozpodet WS tah aby ASDS v iderilnim piipadE na WS nedopldcela ze sv6ho.

K dal5imu dotazu Miroslava Kuchty, zda bude ASDS platit odvody za poiridrini level V z6vodu (sama

sobE) Prezident uvedl, Ze ASDS nebude platit sama sobE, nebot' by se to akoriit muselo zdanit a nediivrl

smysl zaplatit ,,srim sobE ').

K rozpodtu WS Prezident ASDS dodal, Le nelze stanovit pevni' rozpod.ct, ncbot' je zde mnoho

prom6nnfch a plateb, ktere nejsou doptedu zniimy. ASDS eR provede vyirdtovini WS samostatnd aZ

po skondeni WS.

K dotazu Jiiiho Ser6ho, zda bude ASDS platit DPH Prezident uvedl, Ze reZim u spolkri je odliSnli od

obchodnich spolcdnosti a v5eje konzultovino se zaji5tEnou irdetni firmou.

Generiilni seketaika uvedla, Ze piedsedovd obdrZeli soupis drobn6ho majetku, kteri ASDS dR

zakoupila za ridelem WS (a n6kupy budou do doby WS je5t6 pokradovat). StejnE tak budou v drobn6m

majetku obsaZeny vdci od sponzorfi (napiiklad terd ovb zaiizeni). Piedseda kontrolni komise pfipomnEl,

Ze cilem ASDS iR neni hromadEni majetku, a tudiZ po skondeni WS dojde ke .,zbaveni se majetku

ziskaneho za fdelem WS*. Zda probdhne veiejn6 draZba, za kolik bude probihat prodej apod. stanovi

Prezident ASDS eR po skondeni WS.

6) Zprflvt Kontrolnf komise za rok 2024

Nrisledovala zprdva piedsedy Kontrolni komise Jaroslava Pulicara o dinnosti komise, podnEtech

a kontrole irdei |ctvi 
-za 

rok 2024. Obsah zprrlr'1 vzala tlensk6 schuze na rddomi a zpriva o

hospodaieni je piilohou i. ,l tohoto :aipisu. Piedseda kontrolni komise piipomn€I, Ze ridetnictvi je

pledsedim v pfipade zi1mu o nahlednuti plnd k dispozici.

7) Programy podpory (iunioii' poiadatel( CNROI)

Generiilni sekretriika informovala plitomn6 o strivajici podobE programfr podpory juniorfi, poiadatehi a

cNROI a informovala piitomne, ze Prezident ASDS eR navrhuje pro rok 2025 podpory ponechat ve

vl.isi a za podminek stanovenych pro rok 2024 s tim, Ze pokud dopadne hospodaieni wS risp65nE, muze

se dlensk6 schrize v roce 2026 pobavit o navlf5eni 6i zmEnd syst6mu podpor. Ntisleduje shmuti systemu

podpor v roce 2024:

pODpORA JUNIOR{I - celkor{' limit 200 000 KE pii soudasn6m limitu l0 000 Kd na osobu.

PODPORA poi.lOAfE,f,t - celkoy! limit 200 000 Kd, limit na poladatele nestanoven, oproti tomu

stanoven limit 100 KE za medailov6 umisGni

PODPORA CNROI - v roce 2024 neprobihala (v.vjma ndkupu dresfi nov'.im RO)

HLASOVANi U 4 (progrem podporv juniori): 44 PRO,0 PROTI, I SE ZDRZEL

ilensk6 schrize odsouhlasila ponectuini systemu podpor v roce 2025 ve stejnem reZimu jako v roce

2024.
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8) Odmina Generilnf sekretdiky ASDS CR

Dle Cl VI bodu 1g Stanov kaZdorodnE dlenslci schuze upravuje WSi odmEny Gener6lni
sekretriiky. V roce 2024 byla odmEna stanovena na 8 000 KE disteho mEsidn6 (po odvodu sr6Zkove
danE). Celkovri odmEna GS tak vdetnE srdZkove dand Iini mEsidnE g 425 Kd. Lenka Hoiejli navrhla
naqf5eni odm6ny na maximiilni moZnou zdkonnou hranici (pro DPP v reZimu mimo placeni socirilniho
azdravotniho poji5tdni). Roman Sedf dodal, Ze v roce 2025 i;inizikonrry limit 1l 499 Kd mEsidnE.

Jifi Seri vznesl dotaz,prod neni placeny Prezident ASDS iR ale placeny Generalni sekretiii a dodal,
ie jelikoZ hlavnim piedm6tem dinnosti GS je fidetnictvi, prod neni toto pienectuino irdetni firmd. Navrhl
irpln6 odd€leni spr6vy ridetnictvi od dinnosti GS. Prezident ASDS en argumentoval tim, Ze nebyla
nalezena tdetni firma, kterd by byla ochotna dElat celkovou spr6vu za piijatelnou finandni dristku. Jiii
Seqf dodal,Le nainternetu figuruje iada firem, ktere se celkovou spr6vou zabyvaji.prezident uvedl, Ze
situaci zviLi.

Lenka Hoiej5i dodala, Ze spriva ridetnictvi je minimum z dinnosti GS, a Ze GS zaji5t'uje organizaci
velke4fch ndleZitosti potiebnfch pro reprezentadni druZstvo na Level IV a V z6vodech. Miroslav
Stardevid uvedl, Ze GS stejnd bude muset v n6jak6m rozumndm rozsahu fietnictvi po fdetni firmd
,,zkontrolovat". VitEzslav Bure5 dodal, Ze dinnosti GS je v soudasn6 situaci opravdu velkeho rozsahu.

K odmdnE GS piednesl Petr Svrdek coby zplnomocndqf zastupce spolku CORRADO nivrh, aby
stavajici GS obdrZela za prilce spojene s poiidrinim WS jednonieovou odmdnu ve WSi 50 000 Kd.
Prezident k uveden6mu nivrhu uvedl, Ze odmEna GS za poiildini WS bude piedmdtem dal3i dlensk6

schuze nazbkladl toho, jak WS finandnd dopadne (ex post).

Fin6lni n6vrh o odmEn6 GS do doby konini dalSi dlensk6 schrize piednesla Lenka Hoiej5i, kter6
v souladu s vliSe uvedenym navrhla, aby odmdna dinila limit stanoveny zbkonem, a to 11 499 Kd
hrubeho mEsi6n6.

IILASOVAXf e. S (vy5e odmEny GS do datli ilenskd schrfize): 43 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRLntt

9) Mistrovstvf sv6ta PCC + Mini Rifle

Prezident ASDS dR informoval pfitomne o probihajicich pfipravdch WS PCCA4R 2025. Piipomn6l,

Ze piedsedovd jsou pravidelnd informovrtni prostiednictvim e-mailu ataklel,jsou kroky zveiejilov6ny

na Konferenci IPSC. Uvedl, Ze vel\fm problemem je schvalovdni situaci, kter6 se vlede, nebof je ze

strany IPSC poZadoviino velkd mnoZstvi riprav (z pohledu vzdillenosti, rozmistEni apod.). Samo vedeni

IPSC piiznalo, Le spojeni PCC a MR nebylo z drivodu odli5nosti stage designu a nutn6 separace PCC a

MR squadfl vhodn6. Na dotazy Milo5e Votodka, kdy budou situaci zveiejnEny Prezident luedl, Ze ai
po fin6lnim schv6leni ze strany Prezidenta IPSC a dEje se tak zpravidla2-3 tydny pied z6vodem.

Prezident &ile uvedl, Le zfuvod je vyprodanli. Stiilet se bude na 3 smEny bEhem dne, v PCC squadech 9

osob, v MR squadech 10 osob. V ideri'lnim pffpadd bude nastaven squadding pftin tak, aby se PCC a MR
v dan6 AREE nepotkali a nemuselo takdochiaet k nadm6rndmu pied6l6vrini stages PCC -> MR a zpEt.

i:lensk:l schtize t'zala uvetlen6 skute{nosti na vEdomi.
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10)Volba Prezidenta ASDS eR

Gener6lni sekret6ika uvedla, Ze v terminu stanovendm Stanovami se piihl6sil do volby Prezidenta pouze

jeden kandidiit, a to stivajici Prezident Martin Novotnlf. Piedseda kontrolni komise z6roveil potvrdil,
Ze kandidrit na Prezidenta piedloZil ve3kere dokumenty poZadovane Stanovami pro moZnost zaiazeni
do volby. Generiilni sekretiiika diile uvedla, Ze prob€hne veiejnii volba, nebot' dle Stanov v piipadd
jedineho kandiddta se tajnii volba nevyZaduje.

Martin Novotqi piednesl piedsed&m svou vizi pro dal5i volebni obdobi. Jednim z bodri byla i
digitalizace ilenstvf (zvaZov6na moinostESS nicmend program bude ve vlfvoji asi je5tE dlouhou dobu,

a proto je zvaiovirna moZnost ,,postaveni" online evidence. Detailn6 bude vize rozpracovitna po

skondeni WS. NicmenE ASDS eRl.yt ofi poptrivku, pffstup do evidence bude ,,neveiejny",tzn. kaLdy

piedseda uvidi pouze sv6 Eleny a GS uvidi celou ASDS iR. lAe o to, aby ,,historie" osoby Sla s touto
osobou i v piipad6 zmEny jmdna, zmEny klubu, dodasn6m vystoupeni apod.

Dal5im bodem volebniho programu byla podpora juniorfi. Po WS, pokud na to ASDS bude mit, by
chtdl Martin zrnfSit efektivitu investovanych prostiedkfi. V souvislosti s tim poZddal piedsedy, aby jej
piipadnd informovali o nad6jnfch juniorech ve sqfch klubech. Na podzim 2A25 by tak vzniklo 5ir5i

reprezentadni druZstvo, pro ktere by se naslednd zotganizovalo soustiedEni (kemp v Mad'arsku), a to
nejen co se fuzick6 pffpravy {fde ale la;kJieL mentiilni piipravy. Vyvrcholit by reprezentadni snahy mdly
na mistrovstvi Evropy v Mad'arsku2026.

Poslednim bodem byla podpora IPSC zfvodfina mallich stielnicich (level I zAvody). Cht6l by poiadatele

motivovat a doie5it manuil pro organizaci level I z6vod& (hery v minuldm obdobi nestihl realizovat).

HLASOVAUI U e (volba Prezidenta ASDS dn;: lz PRO,2 PROTT, I SE ZDRZEL

11) Volba ilenri Kontrolni komise

Gener6lni sekretriika vyzvala piitomnd, zdamaji n6vrhy na dleny kontrolni komise.

- Josef Zicha navrh zaElenaRomana Sed6ho
- Petr iapka navrhl zadlenaJaroslava Pulicara
- Pavel Svobodanavbvrhl zatlenalvo Soustara

Jiii Kominek uvedl, Le nadille nechce setrvat v kontrolni komisi. V souladu se stanovami vyhl6sila
gener6lni sekretilika veiejn6 hlasov6ni, nebot'podst kandidritfi do kontrolni komise byl roven podtu

obsazovanfch mist.

HLASOVAXi t" 7 (volba ilenfi Kontrolnf komise): 39 PRO,2 PROTI,4 SE ZDRZELI

12) Diskuze

Likvidace poboinfch spolkri

Gener6lni sekretaika informovala piitomne o pokraiujici likvidaci a vfmazu pobolnfch spolkri
ASDS eR. gEtrem roku 2024 byla zlikvidov6na vEtiina pobodnfch spolk&. Z celkoveho podtu 42

pobodnlich spolkfi zfistrivaji ASDS eR pouze 3. Jeden z nich nechce bit zlikvidovdn a chce se od ASDS
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iR oaOEtit, protoZe vyviji dinnost a vlastni majetek. Tento pobodnf spolek deka na novelu zhkona o

zbranich, kteqi by ridajnE m6la pievod majetku ie5it a zjednodu5oval. Zbyvajici dva pobodne spolky
maji dle informaci od bank ziaeny bankovni ridty (v tuto chvili s nezn6mym zfistatkem). U nich tak

musi probEhnout cel6 ,,likvidadni koledko* bez moZnosti zjednoduSene likvidace jako tomu bylo u
piedchozich pobodnfch spolkfl. V likvidaci bude pokradov6ni po skondeni WS (z dasovych dfivodfi).
Generdlni sekretrlika informovala,Le se mfiZe stht,Le se likvidace piedmEtnfch 2 pobodqfch spolkfi
nezdaii.

I r'etlen6 r'zala Ilcnskrl schrize na r6tlomi a ltoLirtlala Prezitlenta .\SI]S ('R ,, ;lokr*dorrinf
v likvidaci probodn.vch spolk[.

Superliga 2025

Miroslav Kuchta se zeptal, prod byly zorganizoviiny superligy navzdory tomu, Ze bylo dohodnuto, Ze

v roce 2025 neprobdhnou. Prezident ASDS iR odpovEdEl,Ze superligy jsou stEZejnimu z6vody ASDS
iR a byly zorganizovfuny nazit}Jadl poZadavku stielcfi. Miroslav Kuchta se dile zeptal kolik bylo
osloveno poiadatehi vyjma ALSA PRO TEAMU. Prezident uvedl, Ze oslovil i i.alany, ktere
poiadatelstvi v leto5nim roce odmitly. Zaptteny tak budou 2 ze 3 zdvodfi do celkov6ho hodnoceni.
Miroslav Kuchta se zeptal, jak jsou stanoveny nominadni ziwody a prod se automaticky nepoditaji
ve5kerd level III zixody na tzemi eR. Na toto Prezident ASDS eR uvedl, Ze stanovit automaticky
ve5kere zivody level III nedhv| z pohledu kvalifikadnich podminek smysl.

Jednotnf web pro piihla5ovdni na zdvody v en

Miroslav Stardevid se zeptal, zda se v nimci elektronizace dlenstvi nepoditii s moZnosti jednotn6ho webu
pro piihlaSov6ni na v5echny zilody v eR, nebot' v tuto chvili je registrace roztii5tEna mezijednotlive
poiadatele a zilodnici tak ,,rnusi zdvody hledat". Bylo by i moZne do uvedeneho promitnout
bezpednostni zkou5ky, jejichi absence by z6vodnikovi znemoZflovala registraci do zdvodu level II a
vy55iho bez spln6niBZaz6vodnikfim by se v jejich profilech promitaly vfsledky podobnE jako je tomu
nyni na ipsc.zone. Prezident uvedl, Ze rozhodnuti o vyuZiti druhu registraEniho systdmu je distd
ziieLitosti poiadatele a v tuto chvili neni s uvedenym poditrino (i vzhledem k zahranidnim stielcfim).

Divizn Standard Optics a Optics

Petr Svrdek sezn6mil piitomne s novE zavedenyimi divizemi Standard Optics a Optics ve svdte s tim, Ze

iR Uyta zvolena jako testovaci region pro divizi Optics (pouze ruirodni divize bez moZnosti ud6leni
prezidents[fch medaili). Take poZddal pfftomn6 o,,Siieni osvEty" nebot'stielc&m se tyto divize pletou,
a6koliv je u nas oficirilnE schv6lena pouze divize Optics.

Generdlni sekretdi po skonienf stivajicfto

Miroslav Kuchta se zeptal, kdo bude jmenovin generillnim sekretiiem po skondeni Markety Samkov6
ve funkci (ta ozn6mila sv&j konec po skondeni WS a po vyie5eni s nim souvisejicich ziileLitosti -
rozprodej majetku, vyridtov6ni s IPSC apod.). Prezident uvedl, Ze prozatim noveho gener6lniho

sekret6ie hleda a jakmile jej najde, bude piedsedy informovat.

Vedeni riietnictvf

Jiii Serj' v diskuzi zopakoval, Le na intemetu je iada firem zaji5t'ujicich kompletni tdetni servis, a Ze

Prezident m6 tudiZ moZnost gener6lniho sekretiiie zprostit povinnosti vest irdetnictvi.
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Po skondeni diskuze vyhlisila generri,lni sekret6fka l0 minut WUzu za ridelem sestaveni usneseni a

zvoleni piedsedy kontrolni komise (toho si dlenove kontrolni komise voli samostatnE ze svj'ch iad).

KONTROLNi HLASOVANi pO PftESTAVCE (L 8): 45 PRO,0 PROTT,0 SE ZDRiLE,Tfr

Kontrolni komise si zvolila pro dalSi volebni obdobi piedsedou JAROSLAVA P[ILICARA.

l3) Usneseni

Pavel Svoboda piedetl za ndvrhovou komisi n6vrh usneseni, jehoZ odsouhlasene zndni je pi'ilohou t'. J
toh{rto,/ril}isu.

HLASOVANi I. 9 (usnesenf z Ilensk6 schrize 2025): 44 PRO,0 PROTI, f SE ZDRZEL

l4)Zi*6r

ZipErem piedsedajici schuze poddkovala piitomnj'm za klidnli a podndtnf pr0b6h schfrze a popirila

v5em St'astnou cestu domfi.

ZaEAtek schrize: 10:00 Konec schrize: 13:15

Zapsala dne 09. 03. 2025: dtu Sam Tipis ovdiili dne 23. 03. 2025: Jiii

k

PRILOEY

Piiloha d. I - prezendni listina z dlenskd schfize 2025

Piiloha d. 2 - usneseni z dlenskd schuze 2025

Piiloha 6. 3 - zpriiva Genenilni sekret6iLry o hospodaieni za rok 2024

Piiloha d. 4 - zpnlva Kontrolni komise za rok 2024
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PREZE LISTINA. scH ZE 09. 03. 2025 Zliv u
I

poiadovd
'6islo Ilena

statutir
pln6 moc

podpiscel'i ndzev ilena statut6rni orgSn za 6lena se zriiastnil

v L PM 7%Sportovn6 stieleckri klub Jeffa Coopera d. 2 pii CZUB Milan Trkulja Karell(adltik

(, soALSA PRO TEAM, z.s. Martin Novotnri Martin Novotn'i

(, soKlub IPSC Znojmo z.s. Miroslav Kuchta Miroslav Kuchta

G) sol.P.S.C. 45HOOTERS z.s. Jiii B6hal Iiii BEhal

(, soIPSC LEIKO z.s. Bc. Roman Sed'i Roman Sedf

(, Sportovnlklub MEstskd policie hl.m, Prahy, z.s, lvo Wilk lvo Wilk so

(r) Sportovniklub IPSC KOBRA Blansko z.s. lng. lvo Soustar lvo Soustar so

d-a\Y Jan HCtle SO /lKlub praktickd stlelby EGGENBERG z.s. Jan Hdtle

.G) PMStfeleckri klub Opaiany, z.s. lng. Josef Hoiej3i Lenka Hoiejii

GD soSQUAD
..-. x
Jrn Sery Jrn 5ery

World Elite Shooting Association, z.s. lng. Lubor ttlovSk Jan Stan6k

'Qr) PMSportovni klub policie Psohlavec Domallice z.s. lng. Du5an Kuda Zden6k N6metek

" (ir) PMLidouf klub obrannd stielby, z.s JiiiNovotnri Petr Dvoidk

/{ V-AR Rifle Shooting Team, z.s. Petr Vadfura omluven

;('q) Martin MikoliSek PMSportovnl klub dynamickd stielby Hradec Kr6love z.s. Vasil Bodarov

PM,(u ,,PADASFM 2.s." Bc. Pavel Horyl Petr Svriek

uGI,'r lrt CORRADO, stieleckri spolek Mgr. Eva Pazourkov5 k*sS<,6\--
,,Q' PMSDS IPSC ALFA OSTRAVA z.s. Mgr. Jiii Ogurek Jiii B6hal

,d \Sportovnl klub BOHEMIA WEST - o.s. Radek Landl omluven

74 \spoRTovN[ oylRvrrcrA srHrLsA tpsc Srurcr z.s. Petr Znameniidek omluven

( r-) SK AKIM Znojmo, z.s. Radek R0Zi[ka Radek Rriiitka so

|9 Jaroslav Pulicar soStieleckf klub Nasavrky lng. Jaroslav Pulicar, MBA

,G) soSportovnE stieleckt klub Popper - Praha, z.s. MiloS votocek Milos Votoiek
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poiadovd

tislo Ilena
cel'i ndzev ilena statutdrni orgdn za ilena se zridastnil

statutdr
pln6 moc Pflnis

Qr) Sportovnl dynamickd stielba eesk6 BudEjovice, z.s. JiiiMarek Jiii Marek so ,lfblln

'Qr) Stieleckrf klub ZDEMAR, z.s. ZdenEk Lohniskrf Franti5ek Simek

@) IPSC .45 Brno, z.s. MiloS Synek MiloS Synek so _<'*---
(,, SDS IPSC OSTRAVA z.s. Petr Svrdek Petr SvrCek so

(,, PodjeSt6dsk'i stieleck'f klub, z.s, JiiiBroi Jiii Broi so Z--
?{ Sdruienf V5estranntch Zdjmfr desk6 republiky z, s. ZdenEk Entl omluven

zd Sportovni klub dynamick6 stielby PieStice z.s. Milan Maifk omluven

a, SportovnIklub dynamick6 stfelby Plzefi, z.s. lng. Roman Sollar Roman Solhr so nlVf.^.@ SDS Ndmdice nad Hanou Antonin Navrdtil Jiii B€hal PM )
Klub dynamick6 stielby Most z.s. lng. JiiiHakala Jiii Hakala so

.C,' SportovnI klub dynamick6 stfelby IPSC Akademie z.s. ec. vlichal Hiha Pavel Svoboda PM )
, 6o). Stieleckri klub Prost6jov, z.s. Petr G6ba Martin Novotnri PM ) A{
,x Stieleckt klub Sebranice z.s. Jan Pulec omluven

il

a{ SportovnE Stieleckt Klub HardTask Rangers, z.s. ZdenEk Charvdt omluven

@ Klub dynamick6 stielby Kostomlaty pod MileSovkou lvo Rehberger Petr SvrCek PM I

@ SSK Combat Ostrava z.s Petr Videnka Petr Videnka so

Gi) RBSD Olomouc z.s, Martin Mikold5ek Martin MikolCSek so

/{ Sportovniklub policie Vsetin, spolek - oddil Action Air Bc. Karel Suni omluven

E Sportovn6 stielecki klub DIRECT FORCE z.s" Petr M65a omluven

(, ADYTON sport team, z.s. Vit6zslav BureS VitEzslav Bure5 so

@0 SPORTOVN I TLU g DYNAM ICKE STRELgY'' I. P.S.C.ORLICE" Jaroslav Bo6ek \.V-{ emh'Y€6

/6 KPS TEAM 95, z.s. Viktor Strdnsk,i 0 omluven I
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w)

o /q
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statutdrni orgCn za tlena se z(aastnil
statuter
plnd moc

podpisl poladovd
tfslo alena

celf n6zev ilena

Stanislav Dupai omluvenA SportovnE vlastiv6dnS organizace Perun, z.s.

Team Atom, z.s. lng. Petr Samek Petr Samek so /-?
PM ,,4G' Klub praktick6 stielby Teplice z.s. Jan Prepletanf Josef Zicha

omluven,gr SSK Black Swan, z. s. Jaromir Steflik

Vladimir Dobidi so 9zr.f@) Stfeleckv klub Huts, zapsant spolek Vladimir Dobi65

Martin LukeI omluvenE Sportovni stieleckf klub Placy, z.s.

Petr Capka Petr Capka ffil9 Stlelci Ostrava ! ! !, z.s.

&ts)Sbs SlOni,'r.c] Hxos\rr^r Sofrrlrc-

so

SO /)-,G' Antares Defense, z.s.

', (3D ZdenEk Novotnt Jaroslav NovotniSportovni klub Dynamis, z.s.

SOLubomir Cern'i Lubomir Cern'i (4
,zSportovn6 stieleckf klub Rapotin, z.s.

Jaroslav Novotnf so ZHighlands Shooting Team, z.s. Jaroslav Novotnli

Gil Lubomir Cernf 7lV*1GUNCENTRUM sportovni stieleckt klub, z.s.

Hynek Sindler so #IPSC Skila St6boiice, z.s Hynek 5indler

l@,\ruZf
r

Marketa SamkovS z pozice funkce ilo*14x

{ta)x zdvisli osoba dlena t. 39 Veronika 5ejvlovd host

hostX zdvisl6 osoba ilena i. 30 VEra Svrikovd

z pozice funkce L-tt gX tlen kontrolni komise Jiii Kominek

l',

@
(o

LukdI Tichri

gene16lni sekretef ASDS CR



usNEsENi - dr,rNsxA scu0zn 09. 03. 2025,zliv adeskjch BudEjovic

ehnsk{ schfize vzala na vddom[:

- zprfvu o Iinnosti ASDS en za rok 2024 SoC l propyamu)
- zprdvu o hospodafeni ASDS eR za rak2A24 (bod 5 programu)

- zprilukontrolni komise za rok 2024 ftod 6 programu)

- informaci o likvidaci pobodnfch spolkfr (v rdmci bodu 12 programu)
- informace o Mistrovstvi svdta PCC + Mini Rifle (bod 9 programu)

Clenskd schrize pfijfmrfl:

- elena {.66 - IPSC Skila Stibofice, z. s. (bod j programu)

ilenskr{ schfize schvdlila:

- podporu juniorfi, pofadatelfi a CNROI pro rok 2025 ve stejnem rozsahu jako tomu bylo v roce
2024 (boct 7 programu). BliZSi podminky zveiejni Prezident ASDS eR ao U. M. 2025
prostfednictuim weboqich stninek a e-mailovd komunikace piedsed&.

- Odmdnu gener6lniho sekret6ie ASDS eR Oo doby konrini dalSi dlenskd schrize ve qfii l l 499 Kd
hrub€ho m6siEnd. (bod 8 programu)

dknsk{ schrize zvolila:

- Pro volebni obdobi 2A25 - 2A28 prezidentem ASDS iR tvtartina Novotndho
- Pro volebni obdobi 2025 - 2028 Eleny kontrolni komise:

c Jaroslava Pulicara
o Romana 5ed6ho

o Ivo Soustaras

Kontrolni komise ze sv6ho stiedu zvolilapiedsedou kontolni komise Jaroslava Pulicara.

ehnskrf, schflze uktddrfl Prezidentovi ASDS fR:
- pokradovat v likvidaci pobodqfch spolkri ve spoiupriici s jednotlivlmi pobodnjmi spolky

- pokaEovat v pfipravdch WS PCC&MR 2025

- zvefejnit do 01. 04. 2025 programy podpory junioni a poiadatel& pro rak2A25

Kontrolnf komise uklidrfl Prezidentovi ASI]S dR:
- po skondeni WS sestavit inventirni seznam hmotndho majetku a vytvoiit systdm jeho nasledneho

prodeje dlenfim ASDS CR

ve Zlivi dne 09. 0i. 2025

piedseda komise: Ivo Wilk ilen komise:

ilen komise

tt
,tlii ,d-



zpRAvA o HospoDARBNi lsns en za RoK 2024

potarncxi a. ztsrA.Tr(orrc srA.vy BANr(oth{icn udru A. proKLADNy
asos fn

stav k l.l.2024 stav k 31.12.2024

POKLADNA 3 970,00 Kd ll 921,00 Kd

uirr czK KB 985 535.62 Kd tvt Jt3,+zI\c
uesr czK Fro 100,00 Kd 0Kd

uerr EUR Fro
rnnn4 tnnn4

uipr usD Fro $ 10.00 s 601 998,36

odvedeno do Kanady: 133 176,44 Kd)
'3 odvedeno do 6t7 000

srovndn{: V roce 2023 lut 182

(Pro srovndni: V roce 2023 wplaceno na podpoie poiadatelfr: 65 499 Kil

{Z toho odvedeno do Kanady: 113 104,56 Ke)
(Pro srovndni: V roce 2023 odvedeno do ASDS CR 357 072 Kit

lx CNROI Skoleni) Ztoho odvedenolako odvod srdikovi dani: 20 210 Ki (Srifikov6 dai s FO
pnibEZnE ffdn6 vypoi6d.ina. K vytdtovilni s FU dojde spoledn6 s dafloqim piizndnim a piehledem

o majetku azivazcichdo konce dubna 2025).

Zristatek zezflvodu CNC PCC/IUR 2024 iinil: 130 068 Ki

- Poji5tEni odpovddnosti: 66 714 Kt
- Schuze piedsedfi: 31 996 Kd
- Kontrola tdetnictvi: 16 500 Kd
' Weby, dom6ny,licence: 6l23Kf)

- Skoleni RO: 11 546 Kd
- General Assembly: 58 631 Kd
- Skoleni PP: 5 960 Kd
- Potulry CNC HG, SG: 18 269KC

Komplet piehled t6etnictvi je dostupnli u generilniho sekretilie na pLiditni piedsedy klubu.

Kontrolni sestavy ridetnictvi za rok 2024 byly piedloieny kontrolni komisi ke kontrole, kter6

probdhla dne 08. 03.2025. Zprivu o kontrole piedloZi piedseda kontrolni komise

21iv,09.03.2025 Mark6ta



Zprdva Kontrolni komise AsDs eR, pro itenskou sch&zi AsDs eR

Piedkliidii: !ng. Jaroslav pulicar; MBA, piedseda KK

Za uplynuld funkin( obdobf od 1.1.2024 do 31.12.2A24, se KK nezabfvala iiidn,fmi

podnEty. Dne 8.3.2024by\a provedena kontrola vedenf ridetnictvi, piijmfi a rnidajri za obdobi

od 1-1.2024 do 3L.L2.2O24. Bylo konstatovdno, ie ziznamy v riEetni evidenci korespondujl s

v'ipisy z bankovniho ridtu a pohyby hotovosti v pokladnE a tiietnictvi odpovfdaji skutednosti.

Jednotliv6 fiietni operace byly doloierry pilslu3n,irni doklaely a zaiiEtovdny v souladu se

schvdlenlimi programy podpory ASDS eR, respektive na zdkladE rozhodnuti Prezidenta ASDS

en.

KK nenni k veden6mu (ietnictvf r"i,hradyr

Jako souddst ridetnictvi byl piedloien inventurni soupis drobn6ho majetku ke dni

7.3.2025. V t6to souvislosti si KK dovoluje piipomenout, ie ASDS tR v minulosti piijala, zdsadu

ie nebude poiizovat hmotnf majetek nad r6mec majetku, nutn6ho pro zajiitEni provozu ASDS.

Poiizeni majetku nad rdmec t6to zdsady je ze strany KK chiipdno jako dodasnd aktivita

v souvislosti s poiiidiinim WS 2025 a KK doporuduje prodej tohoto majetku po ukondeni WS

2025.

V Nasavrkdch dne 8.3.2025

Za KKASDS.R

lng. Jaroslav Pulicar, MBA, v.r.

Piedseda KK


